

宾客在深圳登轮防疫要求

According to the present epidemic prevention requirements of Shenzhen, the epidemic prevention requirements for guests of "ZhaoShang Yi Dun" as follows, Effective from 25-Aug-2022.

按目前深圳市防疫要求，“招商伊敦号”执行的宾客登轮防疫要求如下，自 2022 年 8 月 25 日实施。

- 1) No High/medium COVID-19 risk area travelling history in last 7 days.
过去7天无新冠疫情中高风险地区旅行史。
- 2) Provide 2 PCR test records with negative result within 3 days before boarding, for those guests with travel history in other regions (Covid-19 low-risk area) within 7 days in counties (cities, districts, Qi) where Covid-19 medium or high risk area is located.
对于7天内有中、高风险区所在县(市、区、旗)的其他地区(低风险区)旅居史宾客，应提供近3天内两次核酸检测阴性证明。
- 3) Green health QR code and Green Itinerary card.
健康码绿码和行程卡绿卡。
- 4) Hold 24 HR valid PCR record with negative result OR 48 hours valid PCR test record with negative result + PCR sampling record within 24hr.
持有24小时核酸检测阴性证明或48小时有效阴性核酸证明+24小时核酸检测记录。
- 5) All guests are required to truthfully fill in the COVID-19 Health Questionnaire online or offline before boarding ship, which will be used as an additional information for judging the itinerary in addition to the "Itinerary card".
所有宾客在登船前需如实在线上或者线下填写《新冠肺炎流行病学调查问卷》，问卷调查表将作为除“行程卡”以外的行程轨迹附加判断依据之一。
- 6) Suggest guest to carry out one PCR test which is arranged by the company at Shekou cruise home port free of charge before boarding.
宾客在登船前，建议在蛇口邮轮母港进行1次由公司安排的免费核酸检测。
- 7) All crews and passengers who returned to Shenzhen port should join the PCR test as required by the Shenzhen government.
所有返回深圳的船员和宾客，须按深圳政府要求进行落地核酸检测。